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Geachte meneer van der Velden, Beste Jurre, 

 

 

In uw brief, bij ons binnengekomen op 14 februari 2024, stelt u namens de fractie 

GBV vragen over doneerringen statiegeldblikjes en kleine flesjes. Aanleiding voor uw 

brief is de invoering van statiegeld op blikjes en het nog verder terugdringen van de 

hoeveelheid afval in Veldhoven. Uw fractie vraagt of het college op de hoogte is van 

het bestaan van dergelijk doneerringen en of zij wil overwegen om doneerringen te 

plaatsen, bijvoorbeeld in de vorm van een pilot op bepaalde plaatsen in Veldhoven. 

 

Reactie college 

Wij vinden het plaatsen van doneerringen op zich een sympathiek idee. In 2015 is in 

Duitsland al een onderzoek uitgevoerd naar doneerringen. Hier constateerde men 

wisselende resultaten. 

 

Uit recente pilots dichtbij, zoals in de gemeenten Breda en Eindhoven, blijkt dat de 

doneerringen niet het gewenste effect hadden. Resultaten van het onderzoek waren: 

 De doneerringen werden weinig tot niet gebruikt; 

 De doneerringen verdwenen van de prullenbakken; 

De doneerringen werden gebruikt voor ander afval dan statiegeldverpakkingen. Deze 

gemeenten zijn dan ook gestopt met het gebruik van de doneerringen.  

 

In gemeente Helmond werd, na onderzoek en overweging, geconcludeerd dat 

doneerringen niet nodig waren. De gemeente Helmond constateerde dat de bestaande 

prullenbakken niet overvol raakten en regelmatig werden geleegd, waardoor het 

probleem van zwerfafval door statiegeldzoekers minimaal was. Daarnaast wordt 

landelijk ook gewerkt aan meer plekken waar mensen hun lege flesjes en blikjes 

kunnen inleveren. 

 

De prullenbakken in de winkelgebieden van Veldhoven zijn zogenaamde Mr. Fill-

bakken. Hier zit een klep in die je open moet maken om afval weg te gooien. In de 

prullenbak zit een perssysteem. Het is voor statiegeldzoekers niet mogelijk om in deze 

prullenbak te komen. Daardoor verwachten we ook geen zwerfafval door 

statiegeldzoekers bij deze prullenbakken.  

Als het technisch mogelijk is om aan de Mr. Fill-bakken doneerringen te maken, 

verwachten wij dat het rommelig wordt rondom de vuilnisbakken. Bewoners zetten 
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ook ander afval in de doneerringen dat eruit kan vallen en vervolgens weer ander vuil 

aantrekt. 

 

Daarnaast geeft Stichting Go Clean Veldhoven aan dat de zappers wel blikjes vinden 

met het ruimen van zwerfafval, maar dat het er geen tientallen per week zijn. Er zijn 

ook dagen dat er geen blikjes worden gevonden. Daarnaast worden de meeste blikjes 

gevonden langs de Heerbaan, Zilverbaan en Kempenbaan. Dat zijn geen geschikte 

locaties voor doneerringen. De mensen die deze blikjes hebben weggegooid, zijn 

waarschijnlijk ook niet bereid de flesjes bij zich te houden en te doneren op een 

andere plek in Veldhoven. 

 

Het monitoren van een proef met doneerringen is niet eenvoudig: staan er veel flesjes 

in de doneerring heeft er dan niemand behoefte aan of zijn ze er net in gezet? Is de 

doneerring leeg, is er dan niets in gezet of zijn de flesjes net opgehaald en ingeleverd? 

Om deze informatie te krijgen zouden we het gebruik van de doneerringen de hele dag 

moeten monitoren en dat is praktisch gezien onmogelijk.  

 

Op basis van deze informatie concludeert het college dat – hoewel het een sympathiek 

idee is – doneerringen voor Veldhoven geen voor de hand liggende optie zijn. 

 

 

 

Met vriendelijke groet, 

het college van burgemeester en wethouders van Veldhoven, 

 

 

 

 

Jeroen Sanders     Marcel Delhez 

secretaris      burgemeester  


